
 

Onderzoek naar ongevallen op N271 Heijen na zware aanrijding 

HEIJEN / GENNEP - Een aanrijding dinsdagavond op de N271 ter hoogte van restaurant 
Molenzicht in Heijen is aanleiding voor wethouder Janine van Hulsteijn  om onderzoek te 
laten doen naar de situatie ter plaatse.  

,,We willen weten hoe  vaak hier ongelukken gebeuren en of die samenhangen met de 
inrichting van de weg. Mogelijk speelt het dubbele fietspad een rol’’, zegt Van Hulsteijn in 
een reactie.  

Bij de meest recente aanrijding waren drie auto's betrokken. Een auto reed de N271  op 
vanaf de parkeerplaats bij het restaurant. Een auto die op de provinciale weg reed, botste op 
die wagen waarna nog een andere automobilist met zijn voertuig in reed op de gebotste 
wagens. 

Van Hulsteijn: ,,We willen weten of het hier om een zogeheten blackspot gaat die extra 
aandacht verdiend. We hebben eerder met gedeputeerde Eric Geurts bij de N271 gestaan. 
Dat was naar aanleiding van het Jongeren en Politiek-project waarbij scholieren een veiligere 
oversteek wilden maken voor fietsers. De Schaafsebosweg en de Erfsebosweg die hier op 
de provinciale weg uitkomen willen we in het onderzoek ook betrekken.’’ 

Gennep zal bij de provincie aandringen op het nakomen van eerder gedane beloften dat de 
verkeerssituatie hier verbeterd zal worden.  

 

 
 

 

 

Onderzoek naar verkeersongevallen op N271 bij Heijen 

De reeks ongevallen op de N271 bij Heijen is voor de gemeente Gennep aanleiding om 
onderzoek te doen naar de veiligheid van de provinciale weg. 

Het gaat om het stuk weg tussen de Schaafsebosweg en de Erfsebosweg, tussen Heijen en 
Afferden. Dinsdag vielen er nog meerdere gewonden toen daar drie auto's hard tegen elkaar 
botsten.  

"We willen weten hoe vaak hier ongelukken gebeuren en of die samenhangen met de 
inrichting van de weg. Mogelijk speelt het dubbele fietspad een rol", zegt verkeerswethouder 
Janine van Hulsteijn in de krant.  

Het deel van de weg dat de gemeente nu gaat onderzoeken, is niet het stuk van de N271 
waarover al enkele jaren een discussie loopt of de weg een- of tweebaans moet zijn 
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